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ZÁPIS 
z 9. schůze zasedání Studentského parlamentu GMK ve šk. roce 2022/2023  

konané dne 21. 4. 2023 na učebně č. 9 

Přítomno: 19 – Ondřej Pitlach (předseda, kva), Anna Marie Kocandová (místopředsedkyně, sx), Jiří 

Smolík (2. místopředseda, S), Magdaléna Cafourková (kva), Marek Foral (3.A – náhradník za Petra 

Kunčíka), Dominik Havlíček (3.A), Lucie Havlíčková (1.A), Viktorie Holáňová (S – náhradnice za 

Kristýnu Fialovou), Oldřich Horčica (P), Sabina Hrabánková (4.A), Marie Anna Kocandová (T), 

Aneta Křivánková (1.A), Štěpánka Manová (2.A), Emma Měrková (kvi – náhradnice za Radka Bílka), 

Adéla Ouhelová (kvi – náhradnice za Lindu Pelajovou), Lucie Řezáčová (T), Martin Sova (sx), Petr 

Tomek (2.A – náhradník za Petra Wallu), Oliver Vejvalka (P) 

Omluveni: 5 – Petr Kunčík (1. místopředseda, 3.A – zastoupen náhradníkem), Radek Bílek (kvi – 

zastoupen náhradnicí), Kristýna Fialová (S – zastoupena náhradnicí), Linda Pelajová (kvi – zastoupena 

náhradnicí), Petr Walla (2.A – zastoupen náhradníkem) 

Hosté: Mgr. Dagmar Holá (ředitelka školy), Mgr. Jakub Sekanina (koordinátor) 

Zapisovatel: Ondřej Pitlach (předseda, kva) 

Ověřovatelka zápisu: Anna Marie Kocandová (místopředsedkyně, sx) 

Program jednání: 

1. Zahájení 

2. Volba ověřovatele zápisu 

3. Schválení programu 

4. Zpráva o činnosti SPGMK 

5. Zpráva z Krajského studentského sněmu JMK 

6. Ustavení volební komise 

7. Volba předsedy 

8. Volba místopředsedů 

9. Volba koordinátora 

10. Uvedení do funkcí 

11. Pokladník 

12. Investice z Velikonoční sbírky 

13. Gymplácká zábava 

14. Barevný týden 

15. Prvomájová pošta 

16. Retro den 

17. Jídelna 

18. Ostatní 

19. Závěr 

Začátek schůze – 12:15 hodin. 

Zástupců tříd je 19. 

K přijetí usnesení je třeba 10 hlasů. 

1. Zahájení: 

Předseda zahájil 9. schůzi zasedání SPGMK ve školním roce 2022/2023. 
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2. Volba ověřovatele zápisu: 

Místopředsedkyně Anna Marie Kocandová navrhla na ověřovatele zápisu zástupce třídy Sexta Martina 

Sovu. Ten návrh odmítl. 

Zástupce třídy Sexta Martin Sova navrhl na ověřovatelku zápisu místopředsedkyni Annu Marii 

Kocandovou. Ta s návrhem souhlasila. 

Nikdo jiný se nepřihlásil, ani nikoho nenavrhl, proto předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 

Usnesení: 

SPGMK schvaluje ověřovatelku zápisu z 9. schůze zasedání. Je jí místopředsedkyně Anna Marie 

Kocandová. 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro – 19, proti – 0, zdržel se – 0. 

3. Schválení programu: 

Předseda den před schůzí rozeslal program jednání.  

Zástupkyně třídy 4.A Sabina Hrabáková navrhla bod Slovníky. Tento bod se vyřešil jako součást bodu 

Investice z Velikonoční sbírky. 

Zástupce třídy 3.A Dominik Havlíček navrhl body Záchody a Maturitní ples. Tyto body se vyřešili 

v rámci bodu Ostatní. 

Nikdo další nic nenavrhl, proto předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 

Usnesení: 

SPGMK schvaluje program 9. schůze zasedání. 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro – 18, proti – 0, zdržel se – 1. 

4. Zpráva o činnosti SPGMK: 

Předseda oznámil, že záležitosti spojené s tímto bodem vyřeší v průběhu schůze. 

Připomněl konání projektu s názvem Simulace voleb. Strany nyní dokončují své programy a ladí 

kandidátky. Zároveň zahájily předvolební kampaň. Do nedělního večera mohou studenti i vyučující 

hlasovat v 1. předvolebním průzkumu. 

5. Zpráva z Krajského studentského sněmu JMK: 

Předseda seznámil zástupce tříd s Krajským studentským sněmem Jihomoravského kraje. KSS JMK 

funguje od listopadu loňského roku. Skládá se ze tří výborů: výbor pro akce, výbor pro školství a 

výbor pro PR. Předseda Ondřej Pitlach oznámil, že je předsedou výboru pro akce a místopředsedou 

výboru pro školství. 

Jako předseda výboru pro akce prosazuje Ondřej Pitlach uspořádání krajského poháru nebo ligy 

primárně v basketbalu a florbalu, možná i ve fotbalu a volejbalu. Vítězné týmy okresních kol by 

postoupily do kola krajského, kde by se utkaly o pohár. Předseda momentálně kontaktuje jednotlivé 

vedoucí odborů školství a kultury všech okresních měst v JMK a snaží se domluvit prostory pro 

pořádání akce. 

Dalším projektem je uspořádání krajského šachového turnaje na podobné bázi. Vítězové školních kol 

v šachu by postoupili do kola krajského, kde by utkali o pohár. Celý projekt je také zatím ve fázi 

příprav. 

Ve spolupráci s výborem pro školství KSS JMK bude výbor pro akce pořádat besedy se zajímavými 

hosty (nejen s politiky) a obecně bude podporovat činnost školních studentských parlamentů. 



9. zasedání Studentského parlamentu GMK ve školním roce 2022/2023 

 

3 

 

Jednotlivé body předseda představí na schůzi s vedením Jihomoravského kraje hejtmanu Grolichovi a 

dalším členům Rady JMK. 

Předseda bude také na plénu KSS JMK prosazovat, aby se mohly jednotlivé výbory KSS JMK rozšířit 

o studenty, kteří nejsou členy KSS JMK. To by znamenalo, že by se do aktivit KSS JMK mohli zapojit 

i studenti našeho gymnázia 

6. Ustavení volební komise: 

Předseda oznámil, že před zahájením voleb předsednictva je potřeba sestavit tříčlennou volební 

komisi. 

Předseda na členy volební komise navrhl zástupce třídy Sexta Martina Sovu, zástupkyni třídy Sekunda 

Viktorii Holáňovou a zástupce třídy Prima Olivera Vejvalku. Všichni tři s návrhem souhlasili a nikdo 

další neměl jiný návrh. 

Usnesení: 

SPGMK schvaluje volební komisi ve složení: Martin Sova, Viktorie Holáňová, Oliver Vejvalka. 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro – 18, proti – 0, zdržel se – 1. 

Předseda oznámil, že je potřeba vybrat z těchto tří členů předsedu volební komise. Paní ředitelka 

navrhla, aby byl předsedou volební komise zástupce třídy Sexta Martin Sova, jelikož je nejstarší. 

Martin Sova souhlasil a nikdo další neměl jiný návrh, proto předseda ukončil rozpravu a zahájil 

hlasování. 

Usnesení: 

SPGMK schvaluje předsedu volební komise. Je jím zástupce třídy Sexta Martin Sova. 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro – 18, proti – 0, zdržel se – 1. 

7. Volba předsedy: 

Předsedající zahájil navrhování kandidátů na předsedu SPGMK. 

Zástupkyně třídy Kvarta Magdaléna Cafourková navrhla zástupce třídy Kvarta Ondřeje Pitlacha. Ten 

s návrhem souhlasil. 

Koordinátor Mgr. Jakub Sekanina navrhl zástupkyni třídy Tercie Lucii Řezáčovou. Ta s návrhem 

nesouhlasila. 

Zástupkyně třídy 2.A Štěpánka Manová navrhla zástupkyni třídy 1.A Lucii Havlíčkovou. Ta 

s návrhem nesouhlasila. 

Zástupce třídy Sexta Martin Sova navrhl zástupkyni třídy Sexta Annu Marii Kocandovou. Ta 

s návrhem nesouhlasila. 

Zástupce třídy Sekunda Jiří Smolík navrhl zástupkyni třídy Sekunda Viktorii Holáňovou. Předsedající 

oznámil, že návrh je neplatný, jelikož Viktorie Holáňová není volenou zástupkyní třídy a je jen 

náhradnicí za Kristýnu Fialovou. 

Nikdo další nikoho nenavrhl, proto předsedající ukončil navrhování kandidátů na funkci předsedy. 

Předsedající Ondřej Pitlach oznámil, že je jen jediný kandidát na předsedu a navrhl veřejnou volbu. 

K tomuto návrhu nikdo nic nenamítal, proto ukončil rozpravu a zahájil hlasování.  

Usnesení: 

SPGMK schvaluje veřejnou volbu svého předsedy. 
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Hlasování: odsouhlaseno 

Pro – 16, proti – 0, zdržel se – 3. 

Kandidát na předsedu SPGMK Ondřej Pitlach vystoupil s proslovem. 

Po ukončení proslovu prohlásil, že se může přejít k volbě. 

Veřejná volba předsedy: 

Ondřej Pitlach: pro – 17, proti – 0, zdržel se – 2. 

Zástupce třídy Kvarta Ondřej Pitlach byl zvolen do funkce předsedy SPGMK. 

Předseda Ondřej Pitlach oznámil, že vše důležité zmínil ve svém předvolebním proslovu a poděkoval 

všem zástupcům tříd za podporu. 

8. Volba místopředsedů: 

Předseda Ondřej Pitlach podal návrh, aby měl SPGMK v příštím volebním období dva své 

místopředsedy – 1. místopředsedu a 2. místopředsedu. Podle předsedy se tímto krokem výrazně 

zefektivní činnost SPGMK. K návrhu nikdo neměl žádné připomínky, proto předseda ukončil 

rozpravu a zahájil hlasování. 

Usnesení: 

SPGMK schvaluje dva své místopředsedy pro příští volební období. 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro – 19, proti – 0, zdržel se – 0. 

Předseda Ondřej Pitlach oznámil, že se může přejít k volbě 1. místopředsedy SPGMK a zahájil 

navrhování kandidátů. 

Předseda Ondřej Pitlach navrhl zástupce třídy Sekunda Jiřího Smolíka. Ten s návrhem souhlasil. 

Zástupce třídy Sexta Martin Sova navrhl zástupkyni třídy Sexta Annu Marii Kocandovou. Ta 

s návrhem nesouhlasila. 

Zástupce třídy Prima Oldřich Horčica navrhl zástupce třídy Prima Olivera Vejvalku. Ten s návrhem 

souhlasil. 

Zástupkyně třídy 2.A Štěpánka Manová navrhla zástupkyni třídy 1.A Lucii Havlíčkovou. Ta 

s návrhem nesouhlasila. 

Zástupkyně třídy Sexta Anna Marie Kocandová navrhla zástupkyni třídy Tercie Marii Annu 

Kocandovou. Ta s návrhem souhlasila. 

Koordinátor Mgr. Jakub Sekanina navrhl zástupkyni třídy Tercie Lucii Řezáčovou. Ta s návrhem 

nesouhlasila. 

Zástupce třídy 3.A Dominik Havlíček navrhl zástupce třídy 3.A Petra Kunčíka. Petr Kunčík byl ze 

schůze omluven, ale předseda oznámil, že má od Petra Kunčíka souhlas pro kandidaturu na 

místopředsedu. 

Nikdo další nikoho nenavrhl, proto předseda ukončil navrhování kandidátů na funkci 

1. místopředsedy. 

Předseda Ondřej Pitlach podotkl, že člen volební komise Oliver Vejvalka kandiduje na 

1. místopředsedu a tudíž mu mandát ve volební komisi automaticky zaniká. Na jeho místo proto 

předseda navrhl zástupkyni třídy Tercie Lucii Řezáčovou. Nikdo neměl jiný návrh, proto předseda 

ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 
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Usnesení: 

SPGMK schvaluje doplnění volební komise o zástupkyni třídy Tercie Lucii Řezáčovou. 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro – 18, proti – 0, zdržel se – 1. 

Paní ředitelka prohlásila, že doporučuje zvolit někoho z mladších zástupců tříd, kteří zde ještě nějakou 

dobu budou, ale zároveň oznámila, že nechce nikoho ovlivňovat. Také řekla, že bychom mohli 

hlasovat opět veřejně. 

Předseda Ondřej Pitlach prohlásil, že jsou čtyři kandidáti na 1. místopředsedu, a bylo by podle něj 

vhodné, kdyby bylo zachováno hlasování podle předpisu o jednacím řádu, a hlasovalo se tedy tajně. 

Nikdo veřejnou volbu nenavrhl, proto předseda rozdal kandidátům pořadová čísla a oznámil, že se 

může přejít k tajné volbě 1. místopředsedy. 

První kolo tajné volby 1. místopředsedy: 

Jiří Smolík: 7 hlasů, 

Oliver Vejvalka: 2 hlasy, 

Marie Anna Kocandová: 2 hlasy, 

Petr Kunčík: 8 hlasů, 

počet neplatných hlasů: 0. 

Do druhého kola volby postupují Jiří Smolík a Petr Kunčík. 

Druhé kolo tajné volby 1. místopředsedy: 

Jiří Smolík: 6 hlasů, 

Petr Kunčík: 12 hlasů, 

počet neplatných hlasů: 1. 

Zástupce třídy 3.A Petr Kunčík byl zvolen do funkce 1. místopředsedy SPGMK. 

Předseda Ondřej Pitlach prohlásil, že se může přejít k volbě 2. místopředsedy a zahájil navrhování 

kandidátů. 

Předseda Ondřej Pitlach navrhl zástupce třídy Sekunda Jiřího Smolíka. Ten s návrhem souhlasil. 

Zástupkyně třídy Sexta Anna Marie Kocandová navrhla zástupkyni třídy Tercie Marii Annu 

Kocandovou. Ta s návrhem souhlasila. 

Zástupce třídy Prima Oldřich Horčica navrhl zástupce třídy Prima Olivera Vejvalku. Ten s návrhem 

souhlasil. 

Nikdo další nikoho nenavrhl, proto předseda ukončil navrhování kandidátů na funkci 

2. místopředsedy. 

Nikdo nenavrhl veřejnou volbu, proto předseda rozdal kandidátům pořadová čísla a prohlásil, že se 

může přejít k tajné volbě. 

První kolo tajné volby 2. místopředsedy: 

Jiří Smolík: 10 hlasů, 

Marie Anna Kocandová: 5 hlasů, 

Oliver Vejvalka: hlasy, 

počet neplatných hlasů: 0. 

Jiří Smolík získal v prvním kole nadpoloviční většinu hlasů přítomných zástupců tříd. 

Zástupce třídy Sekunda Jiří Smolík byl zvolen do funkce 2. místopředsedy SPGMK. 
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9. Volba koordinátora: 

Předseda Ondřej Pitlach zahájil navrhování kandidátů na koordinátora SPGMK. 

Předseda Ondřej Pitlach navrhl Mgr. Jakuba Sekaninu. Ten s návrhem souhlasil. 

Zástupkyně třídy Sexta Anna Maria Kocandová navrhla Mgr. Romanu Peterkovou. Předseda se Anny 

Marie Kocandové zeptal, zda má souhlas paní Peterkové s kandidaturou. Anna Marie Kocandová 

prohlásila, že souhlas má. 

Nikdo další nikoho nenavrhl, proto předseda ukončil navrhování kandidátů. 

Nikdo nenavrhl veřejnou volbu, proto předseda prohlásil, že se může přejít k tajné volbě koordinátora. 

Tajná volba koordinátora: 

Mgr. Jakub Sekanina: 13 hlasů, 

Mgr. Romana Peterková: 6 hlasů, 

Počet neplatných hlasů: 0. 

Mgr. Jakub Sekanina byl zvolen do funkce koordinátora SPGMK. 

10. Uvedení do funkcí: 

Předseda Ondřej Pitlach vyzdvihl zásluhu končící místopředsedkyně Anny Marie Kocandové na 

dnešní podobě SPGMK. Připomněl její angažovanost zejména v dobročinných a charitativních akcích, 

které společně s předchozí předsedkyní parlamentu pořádala. Poděkoval jí za zásluhy. 

Končící místopředsedkyně Anna Marie Kocandová popřála SPGMK hodně úspěchů pod vedením 

staronového předsedy a řekla, že doufá, že bude SPGMK i nadále prosperovat. 

Předseda Ondřej Pitlach prohlásil, že se může přejít ke skládání slibů. 

Předseda SPGMK Ondřej Pitlach složil slib předsedy SPGMK do rukou končící 

místopředsedkyně SPGMK Anny Marie Kocandové. 

2. místopředseda SPGMK Jiří Smolík složil slib místopředsedy SPGMK do rukou předsedy 

SPGMK Ondřeje Pitlacha. 

Předseda Ondřej Pitlach oznámil, že 1. místopředseda Petr Kunčík složí slib místopředsedy do jeho 

rukou na první schůzi, které se jako nově zvolený 1. místopředseda zúčastní. 

Dále předseda slíbil, že do nové reformy Stanov SPGMK zapracuje i slib koordinátora SPGMK. 

11. Pokladník: 

Předseda Ondřej Pitlach oznámil, že je už potřeba zřídit funkci pokladníka SPGMK, a zeptal se 

zástupců tříd, zda neví o někom, kdo by měl o tuto funkci zájem. 

Zástupce třídy 3.A Dominik Havlíček řekl, že bude tuto funkci klidně vykonávat. Nikdo další se 

nepřihlásil ani nikoho nenavrhl, proto předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 

Usnesení: 
SPGMK schvaluje zástupce třídy 3.A Dominika Havlíčka pokladníkem SPGMK. 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro – 17, proti – 0, zdržel se – 2. 

Předseda Ondřej Pitlach sdělil koordinátorovi, že je v co nejbližší možné době potřeba založit 

bankovní účet SPGMK. 
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12. Investice z Velikonoční sbírky: 

Předseda Ondřej Pitlach dal zástupcům tříd za úkol, aby se svými třídami probrali návrhy na využití 

financí z Velikonoční sbírky. První investice by měla být ve výši 1–2 tis. Kč. 

Zástupci třídy Prima Oldřich Horčica a Oliver Vejvalka navrhli, aby finance šly na údržbu záchodů. 

Na záchody by se měly pořídit zejména nové zámky. Zástupce třídy Sexta Martin Sova podotkl, že by 

toaletní papír mohl být v každé kabince a mohl by být kvalitnější. Paní ředitelka odpověděla, že s 

kvalitou papíru to není jednoduché. Dodavatele toaletního papíru nám na každý školní rok vysoutěží 

kraj a škola to nemůže ovlivnit. 

Zástupkyně třída 4.A Sabina Hrabánková navrhla, aby se za finance pořídili nové česko-anglické 

slovníky, protože na písemnou maturitní práci z angličtiny si každý student musel donést svůj slovník. 

Ve škole je těchto slovníků totiž nedostatek. 

Zástupkyně třídy Kvarta Magdaléna Cafourková navrhla, aby byly za finance pořízeny další lavičky 

naproti učebně 12, protože je tam nedostatek místa na sezení a studenti musejí o přestávkách stát. Paní 

ředitelka oznámila, že lavičky do 2 tis. Kč neseženeme, ale škola by nám na ně přispěla. 

Nikdo další s nápadem nepřišel, proto předseda Ondřej Pitlach řekl, že proběhne celoškolní hlasování 

v MS Forms, kde studenti rozhodnou o vítězném návrhu, který bude následně realizován. Následně dal 

o tomto návrhu hlasovat. 

Usnesení: 

SPGMK schvaluje celoškolní hlasování o návrzích na využití finančních prostředků 

z Velikonoční sbírky. 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro – 19, proti – 0, zdržel se – 0. 

13. Gymplácká zábava: 

Předseda Ondřej Pitlach oznámil, že v poslední době řešil hlavně noční klid. Starosta města mu řekl, 

že máme povoleno mít do půlnoci zábavu venku a následně se musíme přesunou dovnitř. Zástupci tříd 

se shodli na tom, že je nesmysl přesouvat zábavu dovnitř. Zábava bude buď celá venku nebo celá 

uvnitř. Na venkovní zábavu ovšem v červnu přilákáme mnohem více lidí, tudíž i výtěžek bude vyšší. 

Předseda se osobně obrátil na jednoho ze zastupitelů města MK, se kterým se snaží vzniklou situaci 

řešit. 

Předseda Ondřej Pitlach také oznámil, že je potřeba se domluvit na konečné ceně lístků, které se 

budou prodávat až na místě. Pokud by jeden lístek stál 150 Kč a přišlo by 150 lidí, vydělali bychom na 

vstupném přes 20 tis. Kč. 10 tis. Kč bychom měli dostat od města MK a 5–10 tis. Kč by měl být 

výtěžek z tomboly. Celkový příjem z akce by měl tedy činit 35–40 tis. Kč. Cena kapely je 15 tis. Kč a 

pronájem Orlovny se bude pohybovat v režii do 1 tis. Kč. Celkový výtěžek z akce by měl proto činit 

20–25 tis. Kč. 

Předseda Ondřej Pitlach tedy podal návrh, aby cena za lístek byla 150 Kč. Nikdo neměl žádné 

připomínky, proto předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 

Usnesení: 

SPGMK schvaluje cenu lístku Gymplácké zábavy. Bude stát 150 Kč. 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro – 18, proti – 0, zdržel se – 1. 
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14. Barevný týden: 

Předseda Ondřej Pitlach přišel s návrhem Barevného týdnu. Uskutečnil by se v týdnu 24. –28. dubna a 

spočíval by v tom, že by na každý den byla předepsána jiná barva oblečení. 

Paní ředitelka navrhla, aby čtvrtek byl černý, jelikož se bude konat Poslední zvonění (černá jako 

smuteční barva odchodu maturantů). 

Předseda Ondřej Pitlach řekl, že barvy pro jednotlivé dny budou zveřejněny ještě během dne. 

Nikdo neměl žádnou připomínku, proto předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 

Usnesení: 

SPGMK schvaluje akci s názvem Barevný týden. 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro – 18, proti – 0, zdržel se – 1. 

15. Prvomájová pošta: 

Předseda Ondřej Pitlach přednesl návrh akce, se kterou původně přišel koordinátor Mgr. Jakub 

Sekanina. 

Jelikož jsme nestihli Valentýnskou poštu, mohli bychom uspořádat tzv. Prvomájovou poštu na 

podobné bázi. Studenti by mohli ve čtvrtek 27.4. a v pátek 28.4. vhazovat svá psaníčka, na která by 

uvedli jméno, příjmení a třídu adresáta, do připravené schránky naproti učebně č. 6. Tato psaníčka by 

následně v pátek odpoledne pošťáci doručili. 

K návrhu neměl nikdo žádnou připomínku, proto předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 

Usnesení: 

SPGMK schvaluje akci s názvem Prvomájová pošta. 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro – 14, proti – 1, zdržel se – 4. 

16. Retro den: 

Předseda Ondřej Pitlach představil akci s názvem Retro den, která by se uskutečnila ve čtvrtek 

11. května. 

Akce by spočívala v tom, že by si v tento den studenti i vyučující vzali na sebe oblečení, které se 

nosilo dříve. 

Zástupkyně třídy Sekunda Viktorie Holáňová se zeptala, zda by nebylo dobré dané historické období 

upřesnit, např. 70. léta 20. století. Předseda řekl, že se mu naopak líbí představa, že by se zde střetávali 

lidé s oblečením například ze 30., 60. a 90. let. 

2. místopředseda Jiří Smolík se tázal, zda můžeme přijít skutečně v čemkoli, třeba i ve středověkém 

brnění. Předseda odpověděl, že ano, ale určitě by nebylo vhodné, kdyby některý ze studentů přišel 

například v uniformě SS. 

Paní ředitelka podotkla, že některé obleky si máme raději nechat na Crazy Fashion Day a přijít třeba 

v oblečení, které do školy nosili naši prarodiče. 

Dále neměl nikdo žádné připomínky, proto předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 

Usnesení: 

SPGMK schvaluje akci s názvem Retro den. 
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Hlasování: odsouhlaseno 

Pro – 18, proti – 0, zdržel se – 1. 

17. Jídelna: 

Předseda Ondřej Pitlach oznámil, že se na něj stále obracejí studenti se stížnostmi na nedodržování 

časů v jídelně. Znovu požádal zástupce tříd, aby na své spolužáky dohlédli a připomněli jim, aby byli 

ohleduplní a hlídali si časy, kdy mají chodit do jídelny. 

Často se stává, že například studenti 2.A, kteří by správně měli do jídelny přicházet až v 11:45, se 

zvedají od stolu, přičemž studenti Primy nebo 1.A, kteří by již dávno mohli obědvat, stojí na konci 

fronty. 

18. Ostatní: 

Zástupce třídy 3.A Dominik Havlíček oznámil, že na dámském záchodě na druhé budově je rozbitý 

záchod. Paní ředitelka řekla, že hned po konci schůze se tam půjde podívat. 

Dále se Dominik Havlíček ptal, zda příští maturanti dostanou od školy příspěvek na maturitní ples. 

Paní ředitelka odpověděla, že škola přispívá pouze na maturitní večírek. 

19. Závěr: 

Předseda Ondřej Pitlach ukončil schůzi. 

Konec schůze – 13:21 hodin. 


